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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia pre bezpečnosť a verejný

poriadok

Zápisnica č. 11/2025
zo zasadnutia komisie zo dňa 04.02.2025

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie (Navrhovatel Ing. Tomáš Urminský )
2. Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2024 (Navrhovatel Ing. Jaroslav Madara, LL.M. )
3. Rôzne
4. Záver (Navrhovatel Ing. Tomáš Urminský )

K bodu č. 1: (Predkladá: Ing. Tomáš Urminský)
Zasadnutie  komisie  otvoril  predseda  Ing.  Tomáš  Urminský,  skonštatoval,  že  komisia  je
uznášaniaschopná,  dal  schváliť  program  komisie  formou  hlasovania.  Program  bol  schválený.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 2: (Predkladá: Ing. Jaroslav Madara, LL.M.)
Náčelník  Mestskej  polície  predložil  Správu  o  činnosti  Mestskej  polície  za  rok  2024.  V  správe
komplexne zhrnul všetky činnosti vykonávané Mestskou políciou v roku 2024, v jednotlivých bodoch
boli zhrnuté zistené a vyriešené priestupky na úseku bezpečnosti a plynulosti cestnej premávky,
zistené  priestupky  na  úseku  ochrany  pred  alkoholizmom  a  inými  toxikomániami  (mladiství),
priestupky na úseku ochrany životného prostredia, proti verejnému poriadku, porušenia VZN mesta
a záväzných vyhlášok štátne správy, proti  občianskemu spolunažívaniu a proti  majetku, vrátane
spôsobu ich vybavenia. V ďalších bodoch bola zhrnutá činnosť na úseku činnosti pultu centrálnej
ochrany, celkový príjem Mestskej polície za pult centrálnej ochrany, priestupky riešené v blokovom
konaní a objektívnou zodpovednosťou, iná činnosť, ako poskytovanie prvej pomoci, asistencie či už
RZP alebo súčinnosť PZ, odchyt psov, počet použitých donucovacích prostriedkov, zadržanie alebo
predvedenie osôb, počet odstránených vrakov vozidiel. Činnosť MsP v oblasti prevencie, školenia,
ktoré absolvovali  policajti  MsP,  rozdelenie  a  počet  kamier  kamerového systému v meste a  ich
účinnosť pri zisťovaní protiprávnej činnosti, tiež bola opísaná ostatná služobná činnosť, materiálno-
technické  zabezpečenie  MsP  a  personálny  stav.  Správa  bola  vzatá  na  vedomie  a  komisia  ju
odporučila predložiť do Mestskej rady.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0,
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K bodu č. 3:

Mgr. Ján Vojtek, otázka na školy a hrozby, či  bola komunikácia s riaditeľmi škôl ohľadne
ochrany detí  vzhľadom na súčasnú situáciu,  vstupu do  školy,  zabezpečenia  objektov  škôl
za účelom zabránenia neoprávneného vstupu do školy. Či prebehla informácia o možnosti
núdzových tlačidiel na školách.
Náčelník  MsP,  Ing.  Madara  uviedol,  že  vedúca  odboru  školstva  na  MsÚ  zorganizovala
v priestoroch MsP pracovné stretnutie s riaditeľmi ZŠ, ZÚŠ a CVČ, ktorí boli oboznámení, ako
postupovať v  prípade napadnutia na škole alebo pri  bombovej  hrozbe,  boli  im vysvetlené
jednotlivé situácie,  ako reagovať,  ako evakuovať deti.  Tiež boli  oboznámení s  tým, aby si
zabezpečili  vnútorné priestory škôl,  všetky vedľajšie vchody boli  trvale uzamknuté, hlavný
vchod do školy aby bol pod kontrolou z dôvodu zamedzenia vstupu neoprávneným osobám
do priestorov školy. Možnosť núdzových tlačidiel na školách nebola riešená.

K bodu č. 4: (Predkladá: Ing. Tomáš Urminský)
Predsedajúci ukončil zasadnutie komisie.

Ing. Tomáš Urminský
predseda komisie

Ing. Jaroslav Madara, LL.M.
tajomník komisie

Priloha:


